
RM 0052-5-27/09
PROTOKÓŁ Nr 27/09

z XXVII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 08 września 2009 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XXVII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;
– na sekretarza XXVIIsesji powołana został radny, Pan Andrzej Schmidt;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a – b 

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  –  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  poinformował 

zebranych o powodzie zwołania sesji nadzwyczajnej. Powiedział,  iż w dniu 04 września 2009 r. 

złożył na ręce Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej wniosek o zwołanie tej sesji gdyż na dzień 

05 września został  ustalony termin podpisania umowy na otrzymanie dofinansowania w ramach 

programu  Rozwój  Obszarów Wiejskich  na  lata  2007  –  2013  oś  3  „Jakość  życia  na  obszarach 

wiejskich i różnicowanie gospodarki wiejskiej: działanie 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi”, na 

które nasza  gmina  złożyła  wniosek.  Aby można było  podpisać umowę należy złożyć  stosowne 

dokumenty,  z  których  jednym  jest  zabezpieczenie  wekslem  „in  blanco”,  na  co  potrzebne  jest 

upoważnienie Rady Miejskiej. 

Dodał, iż wartość wszystkich zadań zaplanowanych do realizacji w Nowej Wsi opiewa na około 

180  tys.  zł.  Pieniądze  te  gmina  będzie  musiała  wyłożyć  z  własnego budżetu  a  po  rozliczeniu 

inwestycji zostanie zwrócone nawet do 70 % jej kosztów kwalifikowalnych tj. około 103 tys. zł.

Po  zakończeniu  inwestycji  w  ramach  tego  dofinansowania  pozostanie  docieplenie  budynku 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi oraz renowacja jego elewacji. Jeszcze w tym roku 

będzie tam zamontowana winda schodowa, na co gmina także otrzyma dofinansowanie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXVII/141/09  w  sprawie  zabezpieczenia 

prawidłowego wydatkowania środków w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007 – 2013, oś 3 „Jakość życia  na obszarach wiejskich i  różnicowanie gospodarki  wiejskiej”, 

działanie 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi” w formie weksla „in blanco” wraz z deklaracją.

Pan Remigiusz Góralczyk opuścił salę obrad i nie brał udziału w głosowaniu.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXVII/141/09 głosowało 
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12  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujacych  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Po przeprowadzeniu głosowania nad uchwałą XXVII/141/09 Pan Remigiusz Góralczyk powrócił na 

salę obrad, od tej chwili w dalszych głosowaniach brało udział 13 radnych.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał  uchwałę Nr XXVII/142/09  w sprawie zaliczenia ulic w mieście 

Piotrków  Kujawski  do  kategorii  dróg  gminnych.  Po  odczytaniu  treści  uchwały  poprosił  Pana 

Burmistrza – Mirosława Skoniecznego i udzielenie wyjaśnień.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż w związku z wnioskiem na remont ulicy 11 Listopada, 

którego termin złożenia upływa niebawem, należy nadać numery ulicom w Piotrkowie Kujawskim. 

Jest to jeden z warunków możliwości ubiegania się o środki na remont dróg w ramach potocznie 

zwanej „schetynówki”. Uznano, że ul.  11 Listopada jest jedyną drogą, która ma sznse otrzymać 

dofinansowanie w ramach tego programu.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXVII/142/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujacych  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7
- Pani Arleta Petek wniosła następujące interpelacje: 

1) Remont nawierzchni ulic: Cicha, Łąkowa, Ogrodowa w Piotrkowie Kujawskim.

2) Budowa hali widowiskowo – sportowej obecnie stanęły. Czy nie można ich przyspieszyc?

3) Ul. 1 Maja – zainstalować wagę dla samochodów. Bardzo ciężkie samochody przejeżdżają przez 

centrum miasta. Dochodzi przez to do tego, że pękają mury okolicznych domów.

4)  Wysłać pisma odnośnie  zobowiązania  mieszkańców ulic:  Mały Rynek,  Plac Sienkiewicza,  1 

Maja, do zadbania o swoje posesje, które niejednokrotnie psują wizerunek miasta.

- Pan Bogdan Pruss wniósł następujace interpelacje:

1) Plac Sienkiewicza (obok sklepu Pana Piaskowskiego) – zamontować kosz uliczny.

2) Ul. Wiejska – opłakany stan nawierzchni, prośba o jej remont.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział na w/w interpelacjie:

1)  Odnośnie  remontu  nawierzchni  ulic:  Ogrodowa,  Łąkowa,  Cicha;  Obecnie  w  budzecie  są 

zabezpieczone pieniądze na dokumentację, która obecnie jest w wykonaniu. W ubiegłym roku nie 

było ofert i dlatego przetarg w tej sprawie nie został rozstrzygnięty. Burmistrz dodał, iż prace na 

w/w  ulicach  będą  dotyczyć  ich  odwodnienia  oraz  remontu  nawierzchni.  Wygląda  na  to,  iż  w 

obecnym roku  nie  dojdzie  do  rozpoczęcia  prac.  Jednak  jeśli  uda  się  rozstrzygnąć  przetarg  na 
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wykonanie to być może jedną z tych ulic uda się wyremontować.

- Pani Arleta Petek dodał, iż w najgorszym stanie jest ul. Ogrodowa.

2) Odnośnie możliwości przyspieszenia prac budowlanych hali: Nie można przyspieszyć prac, gdyż 

gmina  straci  inwestowanie.  Kolejne  etapy  inwestycji  odbywają  się  zgodnie  z  planem  a  ich 

przyspieszenie  nic  nie  da  gdyż  za  konkretne  prace  płaci  się  wykonawcy w ściśle  określonych 

terminach  z  transz,  których  harmonogram  także  jest  ustalony.  Cała  inwestycja  i  dopuszczenie 

budynku do użytku musi zakończyć się odbiorem dokonanym przez nadzór budowlany. W planie 

oddanie budowli do użytku określono na wrzesień 2010 roku więc taki termin będzie dotrzymany.

3) Odnośnie samochodów ciężarowych na ul.  1 Maja:  Waga dla samochodów jest  pobudowana 

przez Powiat Radziejów, ale obecnie nie jest ona jeszcze oddana do użytku. Jako organ samorządu 

nie mamy wpływu na to z jakim ładunkiem przemieszczają się przez miasto ciągniki i samochody 

ciężarowe.  Pan  Burmistrz  dodał,  iż  niejednokrotnie  przeprowadzane  były kontrole  Państwowej 

Inspekcji Ruchu Drogowego ale przecież ulicy zamknąć nie można a na pobudowanie obwodnicy 

nie stać naszej gminy.

4) Odnośnie wstawienia kosza ulicznego obok sklepu Pana Piaskowskiego Burmistrz powiedział, iż 

dopilnuje aby kosz był postawiony.

Ad. 8
- Pan Mirosław Skonieczny poinformował, iż w dniu 08 września zostały rozstrzygnięte 4 przetargi: 

ul.  Kaliska -  polbruk,  ul.  Słoneczna  – asfaltowanie  i  chodnik,  ul.  Dworcowa – kanalizacja,  ul. 

Strażacka – budowa chodnika.

- Pan Bogdan Pruss zapytał czy na ul. Ogrodowej, obok posesji Pana Dziubicha są wykonywane 

jakieś prace?

-  Pan  Mirosław Skonieczny odpowiedizał,  iż  ta  inwestycja  z  pozoru  wygląda niewinnie  i  tani, 

jednak aby ją dobrze wykonać nie ma sensu remontować nawierzchni podczas gdy należy tam także 

najpierw  zrobić  wodociąg  oraz  poprowadzić  kanalizację  deszczową  oraz  sanitarną.  Znacznie 

podniesie to koszty inwestycji.

- Pan Jan Braer zapytał czy rozstrzygnieto już przetarg na dostawę kamienia na remonty dróg?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział,  iż przetarg jest rozstrzygnięty i  w miesiącu wrześniu 

dojdzie do jego realizacji.

- Pan Remigiusz Góralczyk zaapelował do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska o wysłanie 

pisma  do Ministersta  Rolnictwa bądż  do Urzędu Marszałkowskiego w związku  z  zastraszająco 

niskimi cenami zbóż w obecnym czasie, które nie gwarantują zwrotu kosztów poniesionych na ich 
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produkcję rolnikom.

-  Pan  Marian  Stramowski  –  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska 

odpowiedział, iż można wystosować petycje w tej sprawie, jednak zauważył, iż w ubiegłym roku 

postąpiono podobnie lecz nie przyszła do chwili obecnej żadna odpowiedź.

- Pan Piotr Siutkowski powiedział, iż można to zasygnalizować wysyłając petycję lecz jako Rada 

nie mamy na to żadnego wpływu, gdyż w handlu obowiązują zasady wolnego rynku i nie można 

nikomu narzucic, że ma skupować zboże po wysokiej cenie. Dodał ponadto, iż tego tupu sprawy 

rolnicy powinni kierować do Izb Rolniczych. 

- Pan Tomasz Paradziński zapytał czy podjęto kroki w celu przywrócenia możliwości handlu trzodą 

chlewną  na  targowisku  w  Piotrkowie  Kujawskim?  Zaproponował  aby  wystosować  pismo  do 

Państwowej Inspekcji Weterynarii w celu określenia przez nich warunków jakie warunki należy 

spełnic aby taki handel był możliwy.

- Pan Stanisław Pomianowski zapytał czy to prawda, ze gmina nie otrzyma dopłat na budowę hali 

widowiskowo – sportowej z uwagi na to, że obiekt nie ejst pełnowymiarowy?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż są to zwyczajne plotki gdyż budowana przez gminę 

hala zaliczana jest do obiektów pełnowymiarowych tego typu.

- Pani  Jolanta  Zalesińska – Skarbnik Miasta  i  Gminy dodała,  iż  regularnie  otzymujemy transze 

dofinansowania,  co  potwierdza  tylko  to,  ze  powyższa  informacja  przedstawiona  przez  Pana 

Pomianowskiego to zwykłe plotki. Powiedziała, iż w roku 2009 z Urzędu Marszałkowskiego gmina 

otrzymała 300 tys. zł a do przekazania pozostało zaledwie 45 tys. zł co jest zgodne zplanem.

- Pan Wiesław Lisiecki zapytał czy droga w Rudzku Dużym będzie naprawiona?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż prace naprawcze będą wykonane.

Ad. 9
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXVII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXVII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11.15

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXVI Sesji RM:
                                                                                                Andrzej Schmidt
                                                                                           .........................................
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